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Speech HKC Haarlem nieuwjaarsreceptie 8 Januari 2023 

 

Ik wil graag iedereen welkom heten bij onze nieuwjaarsreceptie 2023. Ik ben blij dat wij na 

een aantal Covid-jaren weer bij elkaar zijn voor een echte nieuwjaarsreceptie. 

Zoals gebruikelijk zullen wij kort terugblikken op 2022 en vooruit kijken naar 2023, maar 

voordat wij dat gaan doen zou iedereen willen vragen om te gaan staan zodat wij 1 minuut 

stilte in acht kunnen nemen vanwege het overlijden van Diny Reijns. 

Diny was sinds 1955 lid van onze vereniging, zij was de vrouw van ons erelid Joop Reijns. 

Diny was altijd erg betrokken bij de vereniging, zij was een van de meest trouwe supporters 

van Haarlem 1. Ik herinner mij Diny in het bijzonder aan het feit dat zij altijd met iets positiefs 

kwam na de wedstrijd, zelfs wanneer het niet goed was gegaan. 

Bedankt allemaal! 

Het jaar 2022 was een turbulent jaar en stond onder andere in het teken van de stijgende 

prijzen. Ook voor ons als vereniging heeft dit impact gehad en zal de impact hiervan in 2023 

nog vele malen groter zijn. Gelukkig komen wij door de opgebouwde reserves niet in de 

acute problemen, maar er zal iets moeten gebeuren.  

Wanneer er meer geld uitgaat dan dat er binnen komt kun je 2 dingen doen. Proberen de 

uitgaven naar beneden te brengen of de inkomsten te vergroten.  Wij willen graag onze 

leden op de juiste manier het korfballen aan blijven bieden (zoals 2 keer per week binnen 

trainen op juiste locaties) en daarom is onze eerste insteek om de inkomsten te vergroten. Ik 

kom hier later op terug. 

Wij beseffen ons dat de stijgende prijzen voor iedereen een verschillende impact kan 

hebben. Als bestuur vinden wij het belangrijk om de korfbalsport en onze vereniging voor 

iedereen toegankelijk te houden. Mocht je problemen hebben met de contributie dan kan je 

altijd contact opnemen met de penningmeester of onze vertrouwenspersoon zodat wij 

gezamenlijk tot een oplossing kunnen komen. Wij begrijpen dat dit lastig kan zijn maar er 

niet over praten lost het zeker niet op, vanzelfsprekend zal dit discreet gebeuren.  

Tijdens een eerdere bijeenkomst sprak ik over het glas half vol of half leeg. Toen gaf ik aan 

dat ik altijd optimistisch ingesteld ben en mijn mening is dan ook dat het glas het afgelopen 

jaar weer voller is geworden, Als vereniging zijn wij aan het groeien, zowel bij de jeugd als 

bij de senioren. Op het veld hebben wij verschillende kampioenschappen gevierd, de 

recreanten hebben een toernooi gewonnen en ook in de zaal staan een aantal teams er 

goed voor. Daarnaast worden er weer regelmatig activiteiten georganiseerd. Ook vanuit 

ouders van jeugdleden krijgen wij veel positieve feedback over hoe goed zaken bij ons 

georganiseerd worden. 

Maar er zijn ook uitdagingen en het belangrijkste om al deze uitdagingen aan te kunnen is 

dat iedereen goed beseft wat het betekend om een vereniging te zijn. Wij zijn geen 

commerciële organisatie waar je tegen betaling een aantal diensten koopt maar wij zijn een 

vereniging waar je lid van wordt om er vervolgens gezamenlijk voor te zorgen dat iedereen 

zoveel mogelijk haar/zijn doel kan behalen. Om dit te realiseren draait de vereniging op 

vrijwilligers, wij zien nu dat wij op een aantal punten in de knel komen te zitten en daarom wil 

ik graag aandacht vragen voor de volgende 3 punten: 
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Ten eerste wil ik graag de aandacht vragen voor ons vrijwilligers systeem Taakkie. In dit 

systeem kunnen mensen aangeven wat hun interesse heeft en wat voor taken hij of zij zou 

willen doen. Vanzelfsprekend werkt zo’n systeem alleen maar als veel mensen een profiel 

aanmaken. Ik zou daarom iedereen willen vragen om het profiel in te vullen zodat wij beter in 

staat zijn om een grotere groep vrijwilligers te koppelen aan de verschillende taken. 

Het tweede punt wat ik onder de aandacht wil brengen is de PR & Sponsor commissie. 

Het onderwerp geld kwam al eerder ter sprake en gaf ik al aan dat wij graag de juiste 

faciliteiten willen aanbieden voor iedereen. Hiervoor is vanzelfsprekend geld voor nodig en 

omdat wij niet alles bij onze leden vandaan willen halen zijn wij op zoek naar andere 

inkomsten. Naast sponsoring kan dat ook komen uit eenmalige acties zoals bv. de 

sponsorloterij, Jantje Beton of de grote clubactie. Op dit moment hebben wij geen Sponsor & 

PR Commissie en het zal duidelijk zijn dat dit hard nodig is, daarom hebben wij een flyer 

gemaakt die wij uit zullen delen bij de verschillende teams en activiteiten. Kijk er goed naar 

en laat ons weten als je interesse hebt. 

Het derde en laatste punt wat ik onder de aandacht wil brengen gaat over het fluiten van 

Senioren wedstrijden. Wij hebben momenteel te weinig vrijwillige scheidsrechter en komen 

daardoor in de knel. Wanneer wij niet genoeg wedstrijd fluiten gaat dit de vereniging extra 

geld kosten en daarnaast zullen senioren teams punten in mindering krijgen. Dit willen wij 

voorkomen en daarom zullen wij de senioren teams aan gaan wijzen om wedstrijden te gaan 

fluiten. Dit zal gebeuren wanneer er niemand van de bond/ uit de regio kan fluiten en onze 

vrijwillige scheidsrechters niet kunnen. Wij geven deze verantwoordelijkheid bewust aan een 

team omdat wij goed voor kunnen stellen dat niet iedereen een wedstrijd wil fluiten, wij gaan 

er vanuit dat dit binnen het team opgelost wordt. 

Ik ben er van overtuigd dat wanneer iedereen met de betekenis van een vereniging in het 

achterhoofd met deze 3 punten aan de slag gaat dat ons glas het komend jaar nog voller 

wordt! 

En mochten er toch zaken zien waar je vragen of opmerkingen over hebt laat het vooral 

weten, want alleen achter te schermen mopperen heeft nog nooit geholpen! 

Ik wens iedereen een heel gelukkig, gezond en sportief 2023!! 

Proost! 

 

Steven  


